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Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez

„A tulajdon elleni szabálysértések elleni küzdelemrőlIL ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/9333. számon, „A tulajdon elleni szabálysértések elleni küzdelemről” címmel benyújtott
kérdésemre adott 2012 . december 15-én kelt válaszában arról tájékoztatott, hogy a Budapest i
Rendőr-főkapitányság 20 296 szabálysértési eljárást kezdeményezett 2012 . január 1 . és
november 30 . között . A szabálysértésekhez kapcsolódó előkészítő eljárásokat a fővárosban a
BRFK VIII. kerületi Rendőrkapitányság Központi Szabálysértési és Előkészítő Osztálya látj a
el . Ez a szervezeti egység 49 rendszeresített státusszal rendelkezik, amelyeknek a
feltöltöttsége 80 %-os .

Tehát válaszából látható, hogy Budapesten csupán 40 f ős az a szervezeti egység, aminek
évente több mint 20 ezer szabálysértési eljárás előkészítését kell elvégezni e

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy a BRFK VIII . kerületi Rendőrkapitányság Központi
Szabálysértési és Előkészítő Osztályán dolgozó 40 főbő l hányak foglalkoznak érdemben a
szabálysértési eljárások lefolytatásával? 2012-ben milyen volt a felderítési eredményesség a
tulajdon elleni szabálysértési ügyekben Budapesten? 2012 . november 30-áig hány személy t
marasztalt el a bíróság tulajdon elleni szabálysértés elkövetése miatt a BRFK által előkészített
szabálysértési eljárásokban?

Szeptember végén jelentették be, hogy jelentős átszervezést hajtanak végre a Budapest i
Rendőr-főkapitányságon . A híradások szerint az átszervezés keretében a BRFK központ i
egységei terhére több száz fővel növelik a kerületi kapitányságok létszámát .



Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy a 40 fős létszám már a bejelentett átalakítások során
megerősített létszám? Vagy a szabálysértések felderítésével foglalkozó állomány
megerősítésére az átalakítás későbbi szakaszában kerül sor? Esetleg nem is tervezték, hogy az
átalakítás során ezt a területet meger ősítsék?

Tisztában vagyunk vele, hogy az Ön által 2010 tavaszán meghirdetett „két hét alatt rend” lesz
szlogen nem volt több jól célzott kampányfogásnál. Jól célzott volt annyiban, hogy helyesen
ismerték fel, hogy a lakosság biztonságérzetét els ősorban az enyhe tárgyi súlyú, de jelentős
számú tulajdon elleni jogellenes cselekmények ássák alá . Kérdezem tisztelt Miniszter Urat ,
hogy a fent hivatkozott válasza tükrében elégségesnek tartja-e az e cselekmények felderítése ,
megelőzése érdekében a rend őrségen végrehajtott szervezési intézkedéseket, és az e
feladatokat végrehajtásával megbízott állomány létszámát?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . december 18 .

dr. Harcozó Tamás

országgyűlési képviselő
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